
 
 

 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering, 

Gehouden op 19 maart 2025 in “De Miente” te Oosterwolde. 

Dit verslag is geschreven door Janke Hoogenberg 

Aanwezig de bestuursleden: Iepie Wijshake,   voorzitter 

    Janke Hoogenberg,  secretaris  

    Alex Prins,    penningmeester/ ledenadministratie 

    Klaas-Jan Bos,   lid/ beheerder website 

    Chris Wijngaarden  lid 

1.  Opening: 

 De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. Er zijn ongeveer 100 leden aanwezig. 

Zij stelt de aanwezige bestuursleden voor. 

2. Ingekomen stukken en mededelingen: 

Ingekomen stukken: 

De volgende mensen hebben zich afgemeld voor de vergadering: fam. Y. Dijkstra, G. Olijve, L. 

Tiesinga en fam. Plantega. 

 Mededelingen: 

 Komende activiteiten: 

 8 april tot 3 mei: Activiteiten in het kader van 80 jaar Vrijheid. 

- Fiets/ wandelroute door het dorp. De route zou worden toegevoegd aan de Gaaste, 

maar dit is niet meer gelukt. De route kan vanaf 8 april worden afgehaald bij Bruna, 

Albert Heijn en de bibliotheek. De route is ook te downloaden op www.hvo.frl 

- Tentoonstelling in de bibliotheek. Deze is te bezoeken tijdens de openingstijden van de 

bibliotheek. Ook wordt hier op woensdag, vrijdag en zaterdag de documentaire over de 

gebroeders Aldershof vertoond.  

- Speciale Gaaste. Er verschijnt een speciale uitgave van de Gaaste. Deze staat ook in het 

teken van 80 jaar vrijheid in Oosterwolde. Het nummer bevat veel nieuwe verhalen over 

hoe de mensen hier de tijd van oorlog en bevrijding hebben beleefd.    

 Reisje 10 mei: Deze activiteit gaat niet door, omdat er te weinig deelname is. De mensen, die 

al hebben betaald krijgen het geld teruggestort. 

Fietstocht 7 juni: Aanmelden voor deelname aan de fietstocht door de Buurtschappen kan 

door het formulier in te vullen, dat op de vergadering aanwezig is of via de website: 

www.hvo.frl. 
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November: maaltijd met oude streekgerechten. 

 Zie voor komende activiteiten ook onze vernieuwde website www.hvo.frl. 

3.  Verslag van de Algemene Ledenvergadering op 20 maart 2024: 

Er zijn geen opmerkingen of vragen over het verslag. 

Aan de redactie is het afgelopen jaar toegevoegd: Joke de Boer. Zij ondersteunt de redactie 

met interviews en zij typt stukken uit. 

4. Jaarverslag 2024:  

 Er zijn geen op-of aanmerkingen en het verslag wordt onveranderd vastgesteld. 

5.  Financieel jaarverslag 2024: 

De penningmeester geeft uitleg over een paar posten. Zo hebben we € 3,000 euro subsidie 

ontvangen voor activiteiten rond 80 jaar vrijheid. 

Dhr. van Asperen vraagt waarom er op de begroting voor 2025 geen post staat voor de 

kosten van de maaltijd, terwijl er wel een post staat bij de inkomsten. Dit had wel gemoeten. 

Dit wordt aangepast.   

De kascommissie bestond dit jaar uit de leden Hayo van Asperen en Jantje Braam. Zij hebben 

onlangs de boeken gecontroleerd. Zij troffen een zeer overzichtelijke en duidelijke 

boekhouding aan en zij complimenteerden de penningmeester hiermee. Zij hebben geen 

onregelmatigheden kunnen ontdekken. Zij stellen dan ook aan de vergadering voor om de 

penningmeester décharge te verlenen. De vergadering gaat hier door middel van applaus 

mee akkoord. 

Hayo van Asperen is dit jaar aftredend als kascommissielid. Hij wordt bedankt voor zijn inzet. 

Jantje Braam blijft nog een jaar in de commissie. Jan Russchen, die dit jaar reserve was wordt 

volgend jaar lid van de commissie. Reserve wordt mevrouw Eker. 

6.  Bestuurs- en redactiesamenstelling:  

We kunnen nog steeds mensen gebruiken voor het bestuur of mensen die willen helpen bij 

andere activiteiten. Mensen, die wel iets voor de vereniging willen doen kunnen zich altijd 

aanmelden. 

6a.     Jubileum DIO: 

 Douwe Dijkstra krijgt het woord. 

Dit jaar bestaat de gymnastiekvereniging DIO 100 jaar. Daarom staan er aan het eind van het 

jaar diverse activiteiten gepland, waaronder een reünie.  Op 29 november is er ’s morgens 

een receptie voor genodigden  en ’s middags een uitvoering. 

Ter gelegenheid van de viering van 75 jaar is er een film gemaakt. Deze film is voor een deel 

nog in het bezit van de vereniging. Is er iemand, die de film nog helemaal heeft? Ook ander 

materiaal kan worden aangeleverd. 

Douwe hoopt dat de mensen alles aan elkaar willen doorvertellen. In “De Gaaste” van 

september komt ook nog een stukje over 100 jaar DIO gymnastiek.   

http://www.hvo.frl/


7.  Rondvraag: 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. De voorzitter merkt nog op dat we volgend jaar “De 

Zon” zullen overwegen voor de ALV.     

8.  Sluiting: 

 De voorzitter sluit het officiële gedeelte van de vergadering. 

9.  Pauze 

 Na de pauze heeft Kees Timmerman ons op boeiende wijze het een en ander verteld over de 

verschillende functies van de kampen “Ybenheer” en “Oranje” te Fochteloo. 

 Ze hebben o.a. de functie gehad van werkkamp en interneringskamp voor NSB-ers.  

 Kees kan heel enthousiast over de kampen vertellen en was om 22.30 uur nog lang niet klaar 

met zijn verhaal. Daarom hebben we besloten dat hij het verhaal een andere keer zal af 

maken. Dan zal onder andere de opvang van de Molukkers aan bod komen.  

Garyp, 23 maart 2025 

Janke Hoogenberg 

  

Kamp Oranje 1946 


